Private/Confidential

29 April 2025

29 ابريل, 2025

خاص/ سري

Sultan Alzahrani.

Offer Letter Dear Sultan,

It is our pleasure to offer you the position of Store Supervisor, P2 with adidas Arabia Trading (the "Company") in the Kingdom of Saudi Arabia. We feel that your skills and background will be valuable to this role and the team. You will report directly to Store Manager.

Please be advised that your joining date will be.

, May 1st, 2025

Your total salary will be SAR 7100 per month. Your salary split will be:

Basic Salary:	SAR	5,200	/Month
Housing Allowance:	SAR	1,800	/Month
Transport Allowance:	SAR	100	/Month

**Employment Benefits:** 

- Annual Leave: 21 calendar days per year.
- Medical insurance for employee and eligible dependents as per Council of Cooperative Health Insurance CCHI and internal company policy.
- Employee discounts on Adidas products as per company policy.

The above basic terms of employment are offered to you by the Company, and are subject to the following conditions:

- 1. Execution of a formal employment contract with the Company by June 1st, 2025, which shall supersede this letter.
- 2. If you are non-Saudi, this Offer Letter is expressly subject to you being granted an appropriate residence visa and/or work permit by the applicable labour and immigration authorities.
- 3. Any mandatory deductions from your salary will be done in accordance with the KSA laws.

We look forward to welcoming you to our team.

Best regards,

Ivan Korotkov

Abrar Alkuwiran Abras Alkuwisas

luan korotkou

Director Legal Counsel EMC Sr. HR Manager

I, Sultan Alzahrani hereby accept the above

offer:

adidas Arabia Tradino

Rivadh Kingdom of Saudi Arabia

CR No.1010867150

سلطان ألزهرأني عرض عمل عزيزي سلطان,

نحن في شركة أديداس في المملكة العربية السعودية يسعدنا أن نقدم لكم عرض وظيفي تحت مسمى : مشرف معرض (P2) . حيث نشعر أن مهاراتك وخلفيتك ستكون ذات قيمة عالية لنا في الدور والفريق. علما بأن مديرك المباشر سيكون مدير المعرض.

يرجى العلم بأن تاريخ الإنضمام المتوقع هو 1 مايو 2025 إجمالي الراتب سيكون 7100 ريالاً سعودياً شهرياً. تفاصيل الراتب ستكون كالتالى:

ريال سعودي	5,200	الراتب الاساسي
ريال سعودي	1,800	بدل السكن
رىيال سعودي	100	بدل المواصلات

المزايا الوظيفية:

- إجازة سنوية: 21 يوم.
- تأمين طبي للموظف والعائلين المؤهلين حسب نظام مجلس الضمان الصحي و سياسية الشركة الداخلية.
- خصم على منتجات أديداس وفقاً لسياسية الشركة الداخلية.

تقدم لك الشركة شروط التوظيف الأساسية المذكورة أعلاه، وتخضع للاحكام التالية:

- 1. توقيع عقد عمل رسمي مع الشركة بحلول 1 يونيو 2025 والذي يحل محل هذا الخطاب.
- 2. إذا كنت غير سعودي، فإن خطاب العرض هذا يخضع لمنحك تأشيرة إقامة و/أو تصريح عمل من قبل سلطات العمل والهجرة المعمول بها.
- 3. سيتم إجراء أي خصومات إلزامية من راتبك وفقًا لقوانين العمل السعودي.

نتطلع إلى الترحيب بكم في فريقنا.

سلطان الزهراني

أقبل بموجب هذا العرض المذكور أعلاه:

HA

00012 -HR- KSA RTL Offer Letter - Final Page 1 of 1